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Idős magyartanár ismerősöm emlékezete szerint az utca szót hajdan helyesen utczának írták, aztán utcává
változtatták, ezután ucca lett az elfogadott írásmód, majd a későbbiekben ismét visszaállították a ma is
használt utca szót. Mivel már több mint fél évszázada az utóbbi írásmódot használjuk, az egyszerűsítés, a
kiejtéshez való észszerűbb igazodás jegyében, ez a szó is megérett az újabb változtatásra. Ennek dupla
gazdasági vonzata lenne, mert a helyesírási szótárak újranyomása mellett utcanévtábla-gyártási
pályázatokat is ki lehetne írni...


